



Protokoll styremøte 6/2023

Møtenummer: 6/2023
Dato: 25-5/23
Kl: 17-19
Digitalt: -

Navn	Tilstede	Forfall	Merknad
Frithjof Hübert	x		
Kjersti Nygaard	x		
Elise Sør Dahl	x		
Emelie Stenseth	x		
Guttorm Grønli	x		
Jenny Viil Granheim	x		
Oda Fagerli	x		Kom kl: 17:10
Ragnhild Kleppestrand	x		
Christian Røhne Jørgensen	x		
Truls Vestnes	x		Adm

Sakliste

Vedtakssaker:

Sak 16/2023 Godkjenning av protokoll fra styremøte

Orienteringssaker:

O-Sak 9/2023 Daglig leder informerer

O-Sak 10/2023 Styret informerer

Diskusjonssaker:

D-sak 12/2023 Langsiktig økonomiplan

D-sak 13/2023 Fordele foreningsdagene

D-sak 14/2023 Medlemsundersøkelse

D-sak 15/2023 Promofilm



Sak 16/2023 – Godkjenning av protokoll (vedlegg 1)

Forslag til vedtak: Protokoll nr. 5/2023 godkjennes uten merknader.

Enstemmig vedtatt.

O-sak 9/2023 - Daglig leder informerer

Daglig leder informerer. Ikke skjedd så mye siden sist styremøte. Har søkt treningstider. Hatt møte med Kajakkpolo for oppstart. Begynt smått med økonomimannual til PowerOffice.

O-sak 10/2023 - Styreleder informerer

Intern redegjørelse fra leder og samtlige styremedlemmer.

D-sak 13/2023 - Langsiktig økonomiplan

På forrige styremøte snakket vi om hvordan vi kan lage en langsiktig plan på det økonomiske. Hensikten er å gjøre det lettere for oss og fremtidige styrer å vite hva/hvordan vi kan bruke pengene og hvilke prosjekter vi evt kan støtte, ref. søknaden til aikido. Vi tar en brainstorming og diskuterer hvordan en slik plan kan lages og se ut, og hva den bør inneholde.

Intern diskusjon.

Hovedstyret ønsker å legge en langsiktig plan for økonomiske midler som klubben besitter og hvordan disse skal brukes i fremtiden. Dette skal gi nåværende og fremtidige hovedstyrer noen klarere retningslinjer å forholde seg til enn det som foreligger per dags dato. I en slik plan ønsker vi blant annet et fokus på areal og anlegg. Det planlegges å sende ut et høringsinnspill til undergruppene for at de kan komme med innspill og uttrykke ønsker/behov. Tanken er at innspillene kan bidra i utforming av retningslinjer for en langsiktig plan knyttet til forvaltning av midler. Utover dette undersøkes det å sette en pott i planen til utvikling av paraidrett i klubben.

D-sak 13/2023 - Fordele foreningsdagene

Som nevnt av Truls på forrige styremøte er datoene for foreningsdagene satt (17. og 24. August). Tenk over hvilke(n) dager dere har mulighet til å bidra, så tar vi en kort runde på hvem som kan når.

Intern diskusjon og fordeling av ansvar for dagene.



D-sak 14/2023 - Medlemsundersøkelse

Forrige HS begynte på en medlemsundersøkelse som aldri ble sendt ut. Det hadde vært fint om vi kunne fått ferdigstilt den og sendt den ut før sommerferien, slik at vi vet hvilke områder vi kan forbedre oss på til høsten. Vi tar en liten diskusjon der vi gjennomgår nåværende undersøkelse og ser på eventuelle justeringer.

Intern diskusjon.

Diskusjon rundt punkter som skal inngå i medlemsundersøkelsen. Ønsker å få sendt ut denne før sommerferien.

D-sak 15/2023 - Promofilm

Det har vært snakk om å lage en promofilm. Det hadde vært fint om vi hadde en film klar til høstsemesteret sparkes i gang, samtidig som det kan bli litt knapt med tid. Alternativet er kanskje derfor å lage en film i løpet av høsten som vi kan ha klar til oppstart på nyåret. Vi tar en diskusjon på hva som er best, hvem vi eventuelt kan kontakte og hvem som kan tenke seg å bidra.

Intern diskusjon.

Hovedstyret ønsker at de gruppene som har lyst, ønsker og trenger promotering får mulighet til å lage egne videoer/klipp som kan promotes via OSI sine kanaler. Guttorm, Jenny og Ragnhild vil utforme noen føringer for undergruppene og vil kontakte undergruppene fortløpende. Annet forslag er at noen fra hovedstyret besøker gruppene og får innblikk i treningshverdagen til undergruppene for alternativ promotering.